

- The welcome miles, and the base miles offer is effective from 1st of July, 2024 till 31st December 2025.
- Free the first year for cards issued from 1st of February, 2025 until 31st of December, 2025.
- This offer only applies for new customers who applies for SAB AlFursan Black Travel credit card for the first time, during the campaign period.
- Customers who proceed to close their current SAB AlFursan Black Travel Credit Card and apply for a new SAB AlFursan Black Travel Credit Card won't be eligible for the bonus miles.
- Customers who currently hold SAB credit cards and request to change their product or upgrade it to SAB AlFursan Black Travel Credit Card will not be eligible for the bonus miles.
- Cardholder will earn welcome bonus miles of 30,000 upon card activation (Spend 1,000 SAR within 90 days from card issuance date).
- Cardholder will earn 30,000 bonus miles when they have spent 30,000 SAR in every quarter from card issuance for 1 year. (Quarterly Bonus: 30,000 X 4 = 120,000 miles).
- Customer won't receive welcome bonus miles in case they did not meet the spending criteria for the primary credit card within first 90 days from date of card issuance.
- Welcome bonus Miles and Quarterly bonus Miles will be credited to customer AlFursan account in 1 month after meeting the required criteria.
- The following merchant categories will earn 90% less Miles:
 - Educations • Donation • Barbershops and Beauty • Utilities and Government fees • Insurance and IPOs • Quick Service Restaurants • Real-estate and Rentals • Gas stations • Automobile sales and maintenance • Transportation, Roads, parking lots • Cleaning Garment and Laundry Services.
- Transactions that are not eligible for Miles:
 - Balance Transfers
 - Easy Payment Plans / AQSAT Program
 - Cash withdrawal
 - Utility bills / SADAD payments
 - Financial fees
 - Digital wallets payments (eg STC PAY, URPAY, etc.)
 - All fees imposed on the card by the bank
 - Reverse transactions by merchants
 - Petrol Station and Service station
- يسري العرض على برنامج الأميال الترحيبية والأميال الأساسية ابتداءً من تاريخ من 1 يوليو 2024 حتى 31 ديسمبر 2025.
- مجانية للسنة الأولى للبطاقات المصدرة من تاريخ 1 فبراير 2025 حتى 31 ديسمبر 2025.
- العرض مخصص فقط للعملاء الجدد الذين تقدموا بطلب بطاقة الأول الفرسان بلاك ماستركارد الائتمانية لأول مرة خلال فترة العرض.
- لن يتمكن العملاء الذين يقومون بإغلاق بطاقة الأول الفرسان الائتمانية الحالية الخاصة بهم ويتقدمون بطلب للحصول على بطاقة الأول الفرسان بلاك ماستركارد الائتمانية من الاستفادة من عرض الأميال الإضافية.
- لن يتمكن العملاء الذين يحملون بطاقات الأول الائتمانية ويتم تحويل منتجهم أو ترقيته إلى بطاقة الأول الفرسان بلاك ماستركارد الائتمانية من الاستفادة من عرض الأميال الإضافية.
- سيحصل حاملوا البطاقة على أميال ترحيبية إضافية بقدر 30,000 ميل بعد تفعيل بطاقتهم و إنفاق مبلغ 1000 ريال خلال 90 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة.
- سيحصل حاملوا البطاقة على 30,000 ميل إضافية عند إنفاق 30,000 ريال سعودي لكل ربع من السنة و ذلك ابتداءً من تاريخ إصدار البطاقة و لمدة سنة (30,000 * 4 = 120,000 ميل).
- لن يتم منح العميل الأميال الترحيبية الإضافية في حال لم يتم استيفاء معايير الإنفاق للبطاقة الائتمانية الأساسية خلال أول 90 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة.
- ستتم إضافة أميال المكافأة الربع سنوية إلى حساب الفرسان للعملاء بعد شهر من استيفائهم للمعايير المطلوبة.
- عمليات القطاعات التجارية التالية ستكون أقل بنسبة 90% على الأميال المكتسبة:
 - التعليم • التبرع • صالونات الحلاقة والتجميل • المرافق والرسوم الحكومية • التأمين والادكتابات العامة • العقارات والإيجارات • محطات الوقود • مبيعات وصيانة السيارات • مطاعم الخدمات السريعة • النقل والطرق ومواقف السيارات • خدمات تنظيف وغسيل الملابس.
- العمليات الغير مؤهلة للأميال:
 - تحويل الرصيد بين المحافظ الإلكترونية أو أي جهة أخرى
 - خطط سداد سهلة / برنامج أقساط
 - السلف النقدية
 - فواتير الخدمات العامة / مدفوعات سداد
 - الرسوم المالية
 - مدفوعات المحافظ الرقمية مثل URPAY و STC PAY وما إلى ذلك
 - جميع الرسوم المفروضة على البطاقة من قبل البنك
 - العمليات العكسية من قبل التجار
 - محطات الوقود/محطات الخدمة